

指定信用卡服務暫停通知

茲通知本行將於二零二三年四月七日(星期五)凌晨 00:00 至凌晨 01:00 以及二零二三年四月八日(星期六)凌晨 01:30 至上午 09:00 進行內部系統升級工程,屆時下述指定之信用卡服務將會暫時停止服務:

指定信用卡服務:

- 信用卡簽賬之一次性密碼驗證
- 自動櫃員機之信用卡服務
- 網上及流動銀行之信用卡服務

不便之處, 敬請原諒。

澳門商業銀行 謹啓 2023年3月27日

Notice of Temporary Suspension of Designated Credit Card Services

Please be informed that our Bank will undergo internal system upgrade on 7 April 2023 (Friday) from 00:00 a.m. until 01:00 a.m. and 8 April 2023 (Saturday) from 01:30 a.m. to 09:00 a.m., during which, the below designated Credit Card services will be temporarily suspended:

Credit Card Services

- OTP (one time password) authentication for Credit Card transactions*
- Credit Card related functions of ATM
- Credit Card related functions on internet and mobile banking

We sincerely apologize for any inconvenience caused.

Banco Comercial de Macau 27 March 2023

^{**}註:零售簽賬及無須使用一次性密碼之網上簽賬將不受影響

^{*}Remark: Retail and online transactions not requiring OTP will not be affected.